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Protokół Nr XXXIII/21 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

 z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) 

z  dnia 12 marca 2021 r.  

   

Obrady rozpoczęto 12 marca 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13: 40 tego samego 

dnia. 

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni   

 Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica Leszek Juda  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka 

 pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

Zaproszeni goście:  

Wicestarosta Staszowski Pan  Leszek Guzal 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie Pan Mirosław Bernyś  

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady XXXIII sesje Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Krystyna Bator powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z 

terenu Gminy oraz mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.   

Dodała również, że w związku z wprowadzeniem nowych wymogów prawnych wynikających z 

Ustawy o Dostępności Cyfrowej, które m.in. nakładają na samorządy obowiązek udostępniania 

wraz z materiałem video, również napisów dla osób niesłyszących, nagrania z Sesji mogą pojawiać 

się z opóźnieniem, z uwagi na czas potrzebny do ich przygotowania. 

 

 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica  Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o potwierdzenie 

na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. Następnie poinformował, że 13 radnych 

potwierdziło swoją obecność ( nieobecny radny Stanisław Skórski, Łukasz Kozłowski).  
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Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Burmistrz Pan Leszek Juda poprosił o wprowadzenie do porządku obrad Uchwały w sprawie   

uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych na lata 2021-2023” 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie  w sprawie rozszerzenie porządku obrad zgodnie z 

wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica . 

 Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 

Następnie poprosiła radnych o zagłosowanie w sprawie  przyjęcie porządku obrad sesji po 

zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 
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Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXXII/21 z dnia 29 stycznia 2021r. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. nadania nazwy ulicy w miejscowości Oleśnica; 

b. przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za rok 2020; 

c. przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2021 roku”; 

d. uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2021-2023” 

e. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-2030; 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok. 

7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

Ad 4.  Przyjęcie Protokołu Nr XXXII/21 z dnia 29 stycznia 2021r. 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Protokołu Nr XXXII/21 z dnia 29 stycznia 2021r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 
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NIEOBECNI (2) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Miejskiej  zarządziła głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.   

 

Pani Przewodnicząca przywitała zaproszonego na dzisiejsze posiedzenie Wicestarostę 

Staszowskiego Pana Leszka Guzal 

Pan Leszek Guzal  podziękował za zaproszenie i przedstawił bieżące informacje z terenu powiatu 

staszowskiego. Omówił sytuację epidemiologiczną na terenie powiatu staszowskiego . Na 7 łóżek 

na OIOMI-e – 5 łóżek jest zajętych. Jeśli chodzi o ilość zaszczepionych osób nie odbiegamy w 

stosunku do innych powiatów. Na dzień 11 marca mamy zaszczepionych 5836 osób, w tym 

zaszczepionych drugą dawką 2207 osób.  

Pan Wicestarosta poruszył sprawę odbudowy mostu w miejscowości Podborek, wyjaśnił, że został 

złożony wniosek w ramach tgz. „powodziówek” ale ze względu na epidemię środki z tego funduszu 

zostały wstrzymane. Mimo tego został ogłoszony przetarg – 17 marca będzie otwarcie ofert.  

Dodał, że do końca lipca powinny być uzupełnione ubytki w drogach.  

W dyskusji udział wzięli:  

radny Piotr Płatos zwrócił uwagę na zły stan chodników przy drogach powiatowych.  

Pan Leszek Guzal  odpowiedział, że najlepszym rozwiązaniem byłaby budowa chodników z masy 

bitumicznej.  

radny Wiesław Grembosz zapytał o dalszy remont drogi wojewódzkiej trasa Staszów – Stopnica.   

Pan Wicestarosta odpowiedział, że nie ustają starania w pozyskiwaniu funduszy na remont tej 

drogi, w tym roku są plany, żeby przeprowadzić przynajmniej  remont do granicy powiatów.  

radny Wiesław Czupryn poprosił o uzupełnienie oznakowania miejscowości: kierunek, odległość  

przy drogach powiatowych. 

Pan Wicestarosta odpowiedział, że nie ma wiedzy na temat ilu znaków brakuje ale zapewne nie 

są to wysokie koszty. Przekaże pytanie do Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych.  
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Ad 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. nadania nazwy ulicy w miejscowości Oleśnica; 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała 

omawiana był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 9 marca  br. 

Właściciele nieruchomości położonych w rejonie urządzonej ulicy zlokalizowanej w Oleśnicy na 

działce oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 1081 obręb 0006  wystąpili z wnioskiem na 

piśmie o nadanie tej ulicy nazwy, proponując nazwę ul. Sosnowa. Wniosek swój umotywowali 

faktem wybudowania budynków na nieruchomościach przylegających do tej ulicy i koniecznością 

uzyskania numerów porządkowych dla tych budynków.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Oleśnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marian Tomasz Strzelecki 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 12 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 1  podjęła: Uchwałę Nr XXXIII/170/21 

 

b. przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za rok 2020; 

 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała 

omawiana był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 9 marca  br. Informacji na 

posiedzeniu udzielił radny Wiesław Czupryn, który pełni funkcję członka GKRPAiN 
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Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za rok 2020.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIII/171/21 

c. przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2021 

roku”; 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że ww. uchwała 

omawiana był na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji w dniu 9 marca  br. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przyjęcia  „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2021 roku”; 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, 

Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Tomasz Strzelecki, Marian Józef 

Tendera 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 13 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIII/172/21 

 

d. uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych na lata 2021-2023” 

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica wyjaśnił, że zgodnie z art. 21 ustawy z 

dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków 

przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne opracowuje wieloletni plan rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w jego posiadaniu. Plan powinien 

zawierać w szczególności planowany zakres usług wodociągowo-kanalizacyjnych, przedsięwzięcia 

rozwojowo-modernizacyjne w poszczególnych latach, przedsięwzięcia racjonalizujące zużycie 

wody oraz wprowadzanie ścieków, nakłady inwestycyjne w poszczególnych latach oraz sposoby 

finansowania planowanych inwestycji.  

Organem właściwym do zatwierdzenia powyższego planu zgodnie z ww. ustawą jest rada gminy.  

Wieloletni plan rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2021-

2023, jest zgodny z kierunkami rozwoju gminy, określonymi w studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy i zawiera wszystkie elementy określone w art. 21 ust. 2 

ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie  uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych na lata 2021-2023” 
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, 

Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Krzysztof Czupryn 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIII/173/21 

a. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2021-

2030; 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Pytań i uwag 

nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 

2021-2030 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 11 radnych. 

Wyniki głosowania 

 Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Maciej Płatos 

NIEOBECNI (3) 
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Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz Strzelecki 

Rada Miejska w głosowaniu:  głosów 11 „za”, 0 głosów  „przeciw” ,  głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XXXIII/174/21 

 

f. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka – Skarbnik Miasta i Gminy. Pytań i 

uwag nie wniesiono.  

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2021 rok.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności (stwierdzenie kworum). Obecnych  było 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta 

Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Maciej Płatos 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Zbigniew Kozłowski, Stanisław Franciszek Skórski, Marian Tomasz Strzelecki 

 

Pani Przewodnicząca przywitała zaproszonego na dzisiejsze posiedzenia Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Staszowie Mirosława Bernysia.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- radny Michał Sławomir Lalewicz poprosił o usuniecie zapadnięć na ul. Szkolnej oraz 

poprosił  o podczyszczenie i wykorygowanie rowu od Oleśnicy w kierunku miejscowości Brody 

po lewej stronie.  

Pan Mirosław Bernyś odpowiedział, że w miesiącu kwietniu lub maju jeśli warunki 

atmosferyczne pozwolą te roboty będą wykonane.  

- radny Piotr Maciej Płatos poprosił informację nt. terminu składania ofert i otwarcia na 
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budowę mostu w miejscowości Podborek oraz zapytał o poprawę chodników np. na ul. 

Staszowskiej; 

Pan Mirosław Bernyś odpowiedział, że termin składania ofert na budowę mostu został 

przedłużony do dnia 17 marca br. Niestety remontu  chodnika na ul. Staszowskiej nie udało się 

zrealizować, po części z braku środków oraz obecnie panującej sytuacji epidemiologicznej.  

- radny Konrad Guła poprosił o podczyszczenie rowów na tgz. „górce” w miejscowości 

Pieczonogi oraz o wyłożenie płytami rowu ze względu na osuwanie się ziemi  koło budynku dawnej 

szkoły podstawowej.  

Pan Mirosław Bernyś odpowiedział, że na wiosnę zostanie zrobiony przegląd rowów. 

- radny Wiesław Grembosz zapytał o wstawienie brakujących przepustów umożliwiającego wjazd 

na prywatna posesje, 

Pan Mirosław Bernyś odpowiedział, że  powiat nie wstawia przy remontach nowych przepustów 

umożliwiających wjazd na prywatne posesje, to właściciel posesji musi wystąpić do Zarządu Dróg 

o wydanie decyzji lokalizacyjnej i wykonać przepust na swój koszt.  

-  radny Marian Józef Tendera poprosił o podczyszczenie rowu w miejscowości Kępie oraz o 

oznakowanie miejscowości Kępie.  

Pan Mirosław Bernyś odpowiedział, że będzie przegląd zostanie uwzględniony do 

harmonogramu.  

- Wiceprzewodniczący Tadeusz Kawa poprosił o udrożnienie rowów w miejscowości 

Borzymów.  

- radna Aneta Mieczysława Skurska zapytała o możliwość wymiany wyblakniętych znaków 

drogowych ( ul. Zarzecze),  

Pan Mirosław Bernyś odpowiedział , że przekaże kierownikowi obwodu spisania znaków do 

wymiany.  

- radny  Leopold Józef Rup poprosił o przekładkę kostki na ul. Szkolnej i przez miejscowość 

Wojnów,  

Pan Mirosław Bernyś odpowiedział , że na dzień dzisiejszy nie zadeklaruje, że takie roboty będą 

wykonane, przedstawi tą interpelacje na posiedzenie komisji.  

- radna Jadwiga Kozioł zgłosiła brak znaku kierunkowego z Sufczyc na Strzelce oraz z Brodów 

na Sufczyce oraz poprosiła o  barierki na rzece  Wschodniej.  

Pan Mirosław Bernyś odpowiedział , że barierki są jeśli warunki atmosferyczne pozwolą 

zostaną zamontowane. W sprawie znaków zostanie wniesiony do wykazu znaków.  

- radna Agnieszka Zofia Kosałka poprosiła o remont chodnika na ul. Staszowskiej w kierunku 

miejscowości Sufczyce – chodniki zapadają się do rowu.  
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- radny Wiesław Czupryn zwrócił uwagę na brak znaku kierunkowego z drogi wojewódzkiej od 

Stopnicy  na Oleśnicę.  

Pan Mirosław Bernyś odpowiedział , że wstawienie tego znaku jest po stronie Świętokrzyskiego 

Zarządu Dróg ze względu na wyższość kategorii drogi, dlatego interpelacje w tej sprawie należy 

skierować do tej instytucji.  

Pani Przewodnicząca przekazała pytanie od radnego Łukasza Kozłowskiego tj. o wypełnienie 

ubytków w drodze obok boiska sportowego w Strzelcach. Poprosiła również o uzupełnienie 

nawierzchni w Podlesiu pod nr posesji  23.  

Pani Przewodnicząca podziękowała Panu Dyrektorowi za poświęcony czas.  

 

Ad. 7. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz poinformował o następujących sprawach:  

- finalizujemy zadanie pn. „Wzrost odnawialnych źródeł energii na terenie gmin partnerskich (…)”  

- trwa inwestycja przebudowy starej remizy na potrzeby Domu Kultury,  

- została podpisana umowa na przebudowę i rozbudowę oczyszczalni ścieków,  

- podpisane trzy umowy na wykonanie dokumentacji na rozbudowę sieci kanalizacyjnej w 

miejscowościach Sufczyce z częścią miejscowości Oleśnica , Strzelce i Borzymów,   

- podpisanie umów na rozbudowę sieci wodociągowej w miejscowości Brody i Wadówki ;  

Nie zgłoszono pytań.  

 

Ad. 8 . Wolne wnioski zapytania i sprawy różne.  

Nie wniesiono wniosków.  

Pani Przewodnicząca przypomniała o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych przez 

radnych.  

Ad. 9. Zakończenie obrad sesji. 

O godz. 13:40 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady XXXIII sesji   Rady Miejskiej Oleśnica.  

Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz  

            

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XXXIII/21 znajduje się pod adresem :     

 https://www.youtube.com/watch?v=WbmIMXXsb4A 

https://www.youtube.com/watch?v=WbmIMXXsb4A

